

# Petra Universal Synthetic Transmission Sealer & Conditioner

PN 5002B (11 Oz)

Technical Data Sheet



## Product Description:

Petra Transmission Conditioner and Sealer is manufactured to create an additional lubrication and leak prevention benefits for transmissions being utilized under normal and severe driving conditions. This product is safe and effective in the use of all transmissions and with all SLF Automatic Transmission Fluids. When ATF breaks down, the fluid is less capable of lubricating seals and gaskets, as they become dry and brittle leaks develop and fluid loss occurs. Keeping the fluid effective under extreme heat and friction sometimes requires rejuvenating fluids that were left behind in the torque converter if a pan drain was performed.

## Advantages & Uses:

- This product is safe to use with all OEM Transmissions.
- Helps transmission fluid maintain lubrication properties for the recommended period of use by reducing the amount of contaminants in the transmission system at time of service.
- Helps prevent ongoing build up, varnish and other fluid breakdown related issues that can costly repairs such as difficulty shifting and poor acceleration or even eventual transmission failure.
- Helps extend the life of the transmission by preventing issues related to worn and depleted ATF.

## Features:

- Revitalizes Seals
- Oxidation Resistance
- Friction Durability
- Red to light yellow in color
- Easy pour in application
- Contains no alcohol or water
- Will not degrade any mechanical parts
- Reduces leaks due to dry gaskets and seals
- Protects transmission life



11085 Regency Green Drive  
Cypress, TX 77429

www.petraautoproducts.com  
1-888-Petra-61  
info@petraautoproducts.com

FOLLOW US ON:

# Petra Universal Synthetic Transmission Sealer & Conditioner

PN 5002B (11 Oz)

Technical Data Sheet



## Description du produit :

Le conditionneur et le scellant de transmission Petra sont fabriqués pour créer des avantages supplémentaires en matière de lubrification et de prévention des fuites pour transmissions utilisées dans des conditions de conduite normales et sévères conditions. Ce produit est sûr et efficace dans l'utilisation de toutes les transmissions et avec tous les fluides de transmission automatique SLF. Lorsque l'ATF tombe en panne, le fluide est moins capable de lubrifier les joints et les joints, à mesure qu'ils deviennent secs et cassants, des fuites se développent et une perte de liquide se produit. Pour conserver l'efficacité du fluide sous une chaleur et une friction extrêmes, il faut parfois régénérer les fluides qui ont été laissés dans le convertisseur de couple si une vidange du bac a été effectuée.

## Avantages et Utilisations :

- Ce produit peut être utilisé en toute sécurité avec toutes les transmissions OEM.
- Aide le liquide de transmission à maintenir ses propriétés lubrifiantes pour la période d'utilisation recommandée en réduisant la quantité de contaminants dans le système de transmission au moment de la mise en service.
- Aide à prévenir l'accumulation continue, le vernis et d'autres problèmes liés à la dégradation des fluides qui peuvent entraîner des réparations coûteuses telles que difficulté à changer de vitesse et mauvaise accélération, voire panne de transmission éventuelle.
- Aide à prolonger la durée de vie de la transmission en évitant les problèmes liés à l'ATF usé et épuisé

## Caractéristiques :

- Revitalise les phoques
- Résistance à l'oxydation
- Durabilité par friction
- De couleur rouge à jaune clair
- Application facile à verser
- Ne contient ni alcool ni eau
- Ne dégradera aucune pièce mécanique
- Réduit les fuites dues aux joints et joints secs
- Protège la durée de vie de la transmission



11085 Regency Green Drive  
Cypress, TX 77429

www.petraautoproducts.com  
1-888-Petra-61  
info@petraautoproducts.com

SUIVEZ-NOUS SUR :

**PETRA**